
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 9 września 2019 roku w pełnym pięcioosobowym 

składzie  z udziałem Burmistrza Miasta Wisła i Sekretarza Miasta Wisła. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły dwa wnioski, jedna petycja oraz  jedna skarga.  

Komisja rozpatrzyła i udzieliła odpowiedzi w formie uchwały na dwa wnioski, petycję oraz 

skargę na Burmistrza Miasta Wisła. 

Szczególnie długo i rzeczowo analizowano wniosek firm PTUH Eko- Groń Paweł Szarzec i Usługi 

Transportowe Wiesław Bonczek dotyczącego wyznaczenia dodatkowych punktów zlewnych 

ścieków w mieście w związku z utrudnieniami dojazdu do oczyszczalni. Po przedyskutowaniu 

sprawy z Burmistrzem Miasta, Rada Miasta informuje że na dzień dzisiejszy istnieje możliwość 

zrzutu ścieków w Dolinie Czarnego, jednocześnie Rada Miasta Informuje, że w/w 

przedsiębiorcy zostaną zaproszeni na jedno z najbliższych posiedzeń Komisji Gospodarki 

Komunalnej.. w celu szczegółowego wywozu ścieków od mieszkańców. 

 

                                                                                                       Przewodniczący Komisji  

                                                                                                        Radny Mirosław Wójcik 


